
Udvalget for Videnskab og Teknologi

Til: Videnskabsministeren

Dato: 10. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UVT alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 146
Har Videnskabsministeriet søgt at etablere en grundig undersøgelse og alsidig
behandling af problematikken open access, eller har man helt forladt sig på
bibliotekssektorens interesser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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